
Referat – afd. 28 bestyrelsesmøde den 21. november 2019 
 
 
 
Følgende deltog i mødet: Lars Sparre, Johanne Munkholm, Rasmus Mathiesen og Jytte Groth. Der var afbud 
fra Brian Holst Jensen. 
 
Dagsordenen for mødet: 
 
1. siden sidst: 
Det er første møde efter afdelingsmødet. Bestyrelsen skal formelt konstituere sig. Der var enighed om at 
udsætte denne del til bestyrelsen er fuldtallig.  
Rasmus Mathiesen og Lars Sparre deltager i repræsentantskabsmødet den 28. november.  
 
2. Hegn 
Alle husstande har lov til at sætte hegn op. Det skal bare ske efter de vejledninger, der tidligere er besluttet 
på tidligere afdelingsmøder. Der er sat hegn op, som endnu ikke er malet. De skal være malet i den rigtige 
farve senest 1. maj 2020. Husstande, som ikke har opsat hegn efter forskrifterne bliver kontaktet af 
administrationen og ikke bestyrelsen. 
 
3. Lys udvendig 
Der er store problemer med blænding fra lamperne på husene i den nye del af Høghus. Afdelingsmødet i 
september pålagde bestyrelsen i samarbejde med administrationen af forsøge at finde kreative løsninger, 
som kan afhjælpe problemet. 
Man har reduceret styrken i lamperne med 30 %, men det har vist sig at være utilstrækkeligt til at afhjælpe 
problemerne.  
Der blev drøftet forskellige muligheder med f.eks. montering af lysdæmpende film eller lignende. Der 
arbejdes videre med sagen. Lars kontakter administrationen. 
 
4. Andet 
Lars kontakter administrationen vedrørende flere fodhegn ved hække, hvor der laves hul i hækkene, når 
beboere og andre maser sig igennem hækkene fremfor at benytte veje og stier.  
 
Forslag om nyt møde: onsdag den 4. december. Lars undersøger nærmere med tid og sted. 
 


